



National Indigenous Peoples Day (June 21, 2021)

We are happy to commemorate the 25th anniversary of National Indigenous Peoples Day on this summer solstice! The GCSU has the utmost gratitude for being able to execute its activities on Indigenous land as well as the Indigenous students, faculty members and programs that shape the cultural mosaic that is Glendon. Let us make a concerted effort to learn about Indigenous Peoples' History and to celebrate their language, culture, legacy, and more. You can learn more about the land you are currently residing on by going to Native-Land.ca and entering your address. First Nations, Inuit, and Métis are among these communities, though they are not confined to them. In addition, we must remember that the Indigenous people were the first to live on this land. The GCSU will speak out against anyone who violates Native people's human rights or discriminates against them, since it is an ongoing oppression both openly and behind closed doors. Furthermore, we would like to encourage everyone to continue holding our country accountable for the reconciliation that they deserve and are entitled to. With that said, we'd love to hear any ideas or comments you have on how we can improve the representation of our Indigenous Communities at Glendon. We are aware of your presence. We are aware of your cries. We want to hear you out. We want to learn from you. We want to support you.

Journée nationale des peuples autochtones (21 juin 2021)

Nous sommes heureux de célébrer le 25^{ème} anniversaire de la Journée nationale des peuples autochtones en ce solstice d'été! L'AÉCG est très reconnaissante de pouvoir offrir ses activités sur les territoires autochtones ainsi que les étudiants autochtones, les membres du corps professoral et les programmes qui façonnent la mosaïque culturelle qu'est Glendon. Faisons un effort concerté pour en apprendre davantage sur l'histoire des peuples autochtones et pour célébrer leur langue, leur culture, leur héritage et plus encore. Vous pouvez en apprendre davantage sur la terre où vous résidez actuellement en vous rendant sur Native-Land.ca et en entrant votre adresse. Les Premières Nations, les Inuits et les Métis font partie de ces communautés, bien qu'ils ne se limitent pas à elles. De plus, il faut reconnaître que les Peuples autochtones ont été les premiers à vivre sur cette terre. L'AÉCG dénonce toute personne qui viole les droits humains des Autochtones ou les discrimine, car il s'agit d'une oppression continue à la fois ouvertement et derrière des portes closes. En outre, nous voudrions encourager chacun à continuer à tenir notre pays responsable de la réconciliation que ces peuples méritent et à laquelle ils ont droit. Ceci dit, nous aimerions entendre vos idées ou commentaires sur les manières dont nous pouvons



améliorer la représentation de notre communauté autochtone à Glendon. Nous sommes conscients de votre présence. Nous sommes conscients de vos cris. Nous voulons vous entendre. Nous voulons apprendre de vous. Nous voulons vous soutenir.

